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Abstract (en)
[origin: US4486118A] An arrangement for bridging expansion joints in carriageways, especially bridges. One or more parallel plates run at right-
angles to the direction of the carriageway adjacent at the top to the surface of the carriageway. The plates are supported at the bottom on bars
which run at right-angles to the expansion joint and transmit loads directly or indirectly into the edges of the joint adjacent thereto. For controlling the
spacing of the plates, control cables are provided. The plates are connected to the cable runs of the control cables. The cable runs run parallel to the
bars and are attached either to the load-transmitting bars themselves or to separate control bars.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Überbrücken von Dehnungsfugen in Verkehrswegen, insbesondere Brücken, mit einer oder mehreren quer zur
Verkehrswegrichtung verlaufenden, zueinander parallelen Lamellen, die nach oben an die Verkehrswegdekke angrenzen und nach unten auf quer
zur Dehnungsfuge verlaufenden, in die daran angrenzenden Verkehrswegränder direkt oder indirekt lastabtragenden Traversen abgestützt sind,
besitzt als Einrichtung zur Steuerung der Lamellenabstande Steuerseile, an deren Seilsträngen die Lamellen angeschlossen sind. Die Seilstrange
verlaufen parallel zu den Traversen und sind entweder an den lastabtragenden Traversen selbst oder an gesonderten Steuertraversen angebracht.
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